
Svar på spørgsmål stillet af Anders Liltorp (A) på 
Klima-, Miljø- og Teknikudvalget den 17. april 2023 
Anders Liltorp samt spørgsmål fra Idris Yorulmaz (A) – 
på Kommunalbestyrelsens møde den 30. maj ansvar 
for bænkene ved Vestvolden 
 

Spørgsmål 
Anders Liltorp (A) spurgte til hvem der har ansvaret for bænke ved stierne 

ved Vestvolden og fremviste billeder af såvel rådne som ødelagte bænke. 

Hvordan får vi hurtigst muligt reetableret de ødelagte? Der er mindst 6-7 

bænke, der er helt ødelagte. Det er problematisk for borgerne, at bænkene 

ikke kan bruges. Det gælder særligt gangbesværede og andre, der har 

brug for et hvil på en gåtur langs volden. 

 

Idris Yorulmaz (A) spurgte til hvornår det kan forventes, at der etableres 

bænke på Vestvolden som erstatning for de ødelagte. Administrationen 

udarbejder notat. 

 

 

Svar 
Kommunalbestyrelsen godkendte den 26.april 2023 Gruppe A’s 

medlemsforslag om etablering af bænke på hovedstien i Avedøre 

Stationsby fra bymuren til Store Hus samt et antal bænke på Vestvolden. 

 

Administrationen ved Vej og Park har ansvaret for bænkene og fjerner de 

ødelagte bænke. 

 

Bænke på Vestvolden er beskrevet i Plejeplan for Vestvolden, og ved 

opsætning af nye bænke på samme sted eller på nye steder, skal 

administrationen ansøge Slots- og Kulturstyrelsen om opsætning af hver 

enkelt bænk. Administrationen skal ligeledes ved etableringen af hver 

enkelt bænk varsle museet Koppedal, således at museet kan være tilstede, 

når der graves fundament til bænken i Vestvolden. Proceduren for 

opsætning af bænke på Vestvolden er således meget ressourcetung. 

 

Vej og park er i dialog med Slots- og Kulturstyrelsen om opsætning af nye 

bænke på Vestvolden, og forventer at der opsættes nye bænke medio 

2023. 
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